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PROTOKÓŁ 3 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 
 Rady Gminy Pruszcz Gdański 

z dnia 5.02.2020 r.  

 
 
Porządek pracy Komisji: 
 
1) Omówienie projektu uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Pruszcz Gdański 
2) Omówienie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

3) Omówienie propozycji zmian MPZP dla części Jagatowa 
4) Omówienie wniosku mieszkańców Bogatko o zmianę zapisu w MPZP  
5) Omówienie sprawy dotyczącej stanu drogi ul. Bocznej w Łęgowie 
6) Omówienie tematu dotyczącego wycinki drzew na działce w Straszynie przy ulicy 

Konwaliowej - dz. nr. 268/27 oznaczonej w planie MPZP jako LZ - teren stref 
źródliskowych 

 
Do Protokołu załączono listę obecności członków Komisji. 
 
Ad1. Do dyskusji nad projektem zostały zaproszone p. Kierownik Katarzyna Kwiatek i p. 
Justyna Jaguś. Projekt został wcześniej przesłany e-mailem do członków Komisji.  
Pani Kierownik przekazała, że tak naprawdę zmiana Regulaminu dokonywana jest z uwagi 
na wprowadzenie nowego rozdziału dotyczącego kompostowania bio-odpadów. Pomysł 
wprowadzenia takiego zapisu został przyjęty pozytywnie przez Komisję.  
Kolejne pytania dotyczyły np. braku określenia kar w § 22, chodzi o niewłaściwy nadzór 
nad psami i innymi zwierzętami domowymi. Pani Kierownik stwierdziła, że nie można w 
Regulaminie zawierać takich zapisów. 
Kolejne pytanie dotyczyło samego stwierdzenia odpadów resztkowych i braku zapisów o 
odpadach niesegregowanych. Pani Kierownik poinformowała, że oznacza, iż nasi 
mieszkańcy zgodnie z Ustawą muszą segregować odpady. A jeżeli ktoś się nie dostosuje 
będzie naliczana kara w postaci większej opłaty za odbiór odpadów komunalnych. 
 
Ad2. Podobnie jak w punkcie 1 projekt uchwały omówiły p. Katarzyna Kwiatek i p. Justyna 
Jaguś. Członkowie Komisji z niepokojem przyjęli informację, że nie będzie można naliczać 
zniżek dla gospodarstw jednoosobowych, tłumaczy to uzasadnienie Prokuratora (pismo 
zostało przesłane do Urzędu Gminy). 
Przewodniczący Komisji poprosił p. Kierownik, aby treść tego pisma została dołączona do 
protokołu Komisji, tak aby członkowie Komisji mogli się z nią zapoznać. Pani Kierownik 
przedstawiła propozycję podwyżki cen za odbiór odpadów komunalnych – koszt miałaby 
wzrosnąć o 23 gr za metr kwadratowy powierzchni, czyli łącznie 96 groszy, a w przypadku 
gospodarstw dwuosobowych propozycja kosztu wynosi 50 zł. Zostaną również 
zaproponowane zniżki około 5 zł dla tych gospodarstw w których odpady biodegradowalne 
będą kompostowane.  
Do powyższego tematu Komisja wróci na kolejnym posiedzeniu. 



Ad3. Zmiany zapisu w MPZP części Jagatowa omówiły dla Komisji p. Kierownik 
Magdalena Bielińska i p. Urszula Twarowska.  
Zmiany dotyczą układu drogowego części drogi ul. Gołębiej (010.KDD) i ul. Sokolej 
(007.KDD) w taki sposób, aby wykonać bezpośrednie połączenie z drogą ul. Żurawiej. 
Szerokość pasa drogowego zgodnie z przepisami powinna wynosić 10m. 
Kolejna zmiana dotyczy przebiegu drogi (006.KDD). Obecna propozycja zakłada przebieg 
drogi po znacznym łuku do ul. Żurawiej wraz ze skrzyżowaniem. Właściciel nieruchomości, 
przez którą ma przebiegać droga złożył wniosek, aby doprowadzić do wyprostowania 
przebiegu drogi także z zakończonym skrzyżowaniem z ul. Żurawią.  
Komisja obie propozycje zaopiniowała pozytywnie. 
 
Ad4. Pani Kierownik Magdalena Bielińska omówiła pismo mieszkańców Bogatki, którzy 
wnioskują o zmianę zapisu w MPZP z funkcji KDU2 na funkcję MN. Zaznaczają również, 
że na granicy pasa drogowego przebiega gazociąg wysokiego ciśnienia, który może 
ograniczyć budowę stacji CPN.  
Członkowie Komisji nie zajęli jednoznacznego stanowiska w sprawie.  
Zaznaczają jednak, aby wyjaśnić jakiego rodzaju zabudowa może być realizowana z 
uwagi na przebiegający gazociąg. W związku z tym przekazują sprawę zgodnie z 
kompetencjami do Wójta Gminy. 
 
Ad5. Sprawę ul. Bocznej w Łęgowie omówił Zastępca Wójta p. Daniel Kulkowski. W 
najbliższym czasie zostanie wykonany wzdłuż drogi chodnik, który umożliwi poruszanie się 
pieszych. 
 
Ad6. Pani Kierownik Katarzyna Kwiatek poinformowała Komisję, że 25.01.2020 r. (w 
piątek) Straż Gminna po zgłoszeniu telefonicznym pojechała do Straszyna na ul. 
Konwaliową (dz. nr. 268/27). Stwierdziła na miejscu, że wycinane są małe drzewka, na tą 
okoliczność spisany został protokół oraz wykonane zdjęcia. Przewodniczący przekazał, że 
w poniedziałek 27.01.2020 r. zostało złożone pismo do Urzędu Gminy opisujące wycinkę 
drzew, zadał pytanie p. Kierownik czy na terenach oznaczonych w MPZP jako LZ - teren 
stref źródliskowych - można wycinać drzewa i krzewy bez zgody. Pani Kierownik 
odpowiedziała, że można, jeżeli obwód pni drzew nie przekracza 80 cm dla topoli i wierzby 
oraz 65 cm dla kasztanowca.  
Przewodniczący pokazał członkom Komisji trzy zdjęcia wyciętych drzew otrzymane drogą 
e-mailową od mieszkańca ze Straszyna, ze zdjęć wynika, że pnie drzew są dość grube. 
Zdjęcia dołączono do protokołu. Przewodniczący przedstawił również opinię Kancelarii 
Prawnej, z której jasno wynika, że jeżeli chcielibyśmy bez zgody wycinać drzewa i krzewy 
z terenu LZ, to należałoby wcześniej zmienić klaso-użytek tej nieruchomości. 
Niedostosowanie się do przepisów będzie wiązało się z negatywnymi konsekwencjami dla 
właściciela.  
Przewodniczący poprosił za pośrednictwem Biura Rady p. Kierownik Katarzynę Kwiatek, 
aby przesłała drogą mailową zdjęcia i protokoły z interwencji po zgłoszeniu 25.01.2020 r. i 
złożonym piśmie przez mieszkankę 27.01.2020 r. W/w dokumenty zostaną dołączone do 
Protokołu.  
Został również złożony wniosek w obecności p. Kierownik, aby na którejś z kolejnych 
Komisji omówić cały zakres działań Urzędu Gminy od maja 2019 r. do chwili obecnej w 
sprawie omawianej działki. 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółował Janusz Sampolski.  
 
 



Załączniki do Protokołu: 
- trzy zdjęcia od mieszkańca Straszyna(dot.dz.268/27) 
- protokół z wizji z dnia 24.01.2020 wraz z zdjęciami 
 
Podpisy członków Komisji: 

1. Janusz Sampolski         

2. Jerzy Kornacki   

3. Szymon Benedyk                                          

4. Monika Ficek                                                

5. Małgorzata Osowska                                    

6. Krystyna Białek                                               

7. Danuta Czerwińska                                        

8. Marek Kowalski                                              

9. Krzysztof Paśko                                               

 


